
 

Koopman Autotransport toont college hoe 

duurzaamheid en innovaties samengaan met 

gezonde bedrijfsvoering 
Namens het college van de gemeente Nijkerk bezochten burgemeester Tinet de Jonge en 

wethouder Marianne Klein het bedrijf Koopman Autotransport. Directeur Klaas Koopman, 4e 

generatie in dit ruim 100 jaar bestaande en nog steeds groeiende familiebedrijf, ontving de 

bestuurders. 

Profiel Koopman Autotransport 

Aan de Galvanistraat in Nijkerk biedt Koopman diverse logistieke dienstverlening, zoals transport 

van (exclusieve) auto’s, truck & trailerservice, cargo en opslag. Koopman vervoert 1 miljoen 

auto’s per jaar; 70% van alle auto’s die naar dealers gaan vervoert Koopman. Voor ex lease- en 

huurauto’s verzorgt Koopman de gehele service om deze auto’s weer showroom klaar te maken. 

Zo biedt Koopman de hoogste kwaliteit, minimale doorlooptijd en one stop shopping. 

Koopman heeft 1100 werknemers in 9 vestigingen, waarvan ongeveer 250 in Nijkerk werken. 

Velen wonen in Nijkerk of omgeving. Daarmee is Koopman één van de grotere werkgevers in 

Nijkerk. Koopman wil een goed werkgever zijn om het personeel te binden. Zo worden chauffeurs 

zelf opgeleid. Bovendien richt Koopman zich nadrukkelijk op ontwikkeling en welzijn van de 

medewerkers.  

Zero-emissie logistiek 

Koopman zet een belangrijke stap in de verduurzaming van haar transportactiviteiten met de 

introductie van elektrische voertuigen. Deze innovatie draagt bij aan de vermindering van fijnstof 

en CO2-uitstoot, geheel in lijn met de kernwaarde van respect voor mens en milieu. Daarnaast 

staat het welzijn van de chauffeurs hoog op de agenda: elektrische voertuigen zorgen voor een 

stillere en schonere werkomgeving, wat zowel het rijcomfort als de veiligheid verhoogt. Toch blijft 

energiecongestie een uitdaging bij de elektrificatie van het wagenpark. Hoewel de ambitie er is 

om verder te verduurzamen, vormen beperkingen in de netaansluiting een obstakel voor verdere 

uitbreiding. 

Burgemeester Tinet de Jonge: 

“Dit bezoek toonde mij de toewijding aan innovatie en duurzaamheid die Koopman heeft. Wij 

mochten even meerijden in de eerste elektrische vrachtauto waarmee het voor het eerst mogelijk 

om zero-emissie auto's te transporteren in Nederland. Wat een enorme stap die bijdraagt aan 

betere luchtkwaliteit en een duurzamere logistiek en leefomgeving.” 

Wethouder Marianne Klein:  

“Koopman is een prachtig innovatief bedrijf waar we als Nijkerk echt trots op mogen zijn. Het gaat 

niet uitsluitend om winst maken. Koopman zet in op duurzaamheid en heeft oog voor het milieu 

en bovendien voor het welzijn van de medewerkers. Een voorbeeld van maatschappelijk 

verantwoord ondernemen!” 
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